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Статья посвящена рассмотрению вопроса о необходимости продления срока госпитализации гражданина в медицин-
скую противотуберкулезную организацию в недобровольном порядке, а также о законодательном закреплении обязан-
ности сотрудников полиции о розыске лиц, уклоняющихся от госпитализации по решению суда в медицинскую проти-
вотуберкулезную организацию.

Ключевые слова: административное судопроизводство, административное дело, туберкулез, срок госпитализации.

On Some Issues Arising in View of the Judicial Review of Administrative Cases 
on Forced Hospitalization of a Citizen to a Medical Antitubercular Institution

Zueva Lyudmila Yu.
Associate Professor of the Department of Law of the Ulyanovsk State Pedagogical University
PhD (Law)

The article is dedicated to the review of the issue of the need for renewal of the term of forced hospitalization of a citizen to a 
medical antitubercular institution and the legislative recognition of the police employees’ obligation to search for persons escaping 
court-ordered hospitalization to a medical antitubercular institution.
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